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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 38 

от 24.03.2014 г. 
 

 

 

Днес, 24.03.2014 година от 17:00 часа в заседателната зала на Общински 

съвет се проведе извънредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 8 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева и Петър Иванов. 

Отсъстваха: Живка Великова, Янка Господинова и Тюркян Мехмед. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на 

Дирекция СА, Димитър Енчев – мл. експ. „БКС, КС и НС”, Живка Банкова – мл. 

експ. „Международни програми и проекти”, кметове на кметства и кметски 

наместничества от общината. 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо Донева, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства, кметски 

наместници от общината, добре дошли на днешното извънредно заседание на ОбС 

Алфатар. Наложи се да направим извънредно заседание на ОбС поради това, че 

общинска администрация ще кандидатства с проектни предложения към 

Дирекция „Благоустройство„ при Министерството на инвестиционното 

проектиране по Компонент 1 и Компонент 2, което е много хубаво, но крайния 

срок за подаване на проектните предложения е 28.03.2014г. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват повече от половината от общия брой на съветниците – 8 броя/ и ОбС 

може да взема законни решения. 

Колеги получихте проекта на дневния ред и материалите за днешното 

заседание. 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви: 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно „Актуализация на Общински план за развитие 

на Община Алфатар 2014-2020 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проектно предложение „Основен ремонт на ЦДГ „Щастливо 

детство” гр. Алфатар – група с. Бистра” по процедура за подпомагане на малки 

населени места за изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, по компонент 2: 
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 Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проект „Ремонт на покрив на ЦДГ „Щастливо детство” и ДСХ 

„Щастлива старост” гр. Алфатар” по процедура за подпомагане на малки 

населени места а изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, компонент 1: 

Кандидатстване с готови инвестиционни проекти към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проект „Обновено и модернизирано училище – равен шанс за 

всички деца в Община Алфатар ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар” по процедура за 

подпомагане на малки населени места а изпълнението на благоустройствени 

дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, 

компонент 1: Кандидатстване с готови инвестиционни проекти към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар 

да кандидатства с проектно предложение „Изграждане и възстановяване 

на детски площадки” по процедура за подпомагане на малки населени 

места за изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, по компонент 2: 

Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проектно предложение „Основен ремонт и въвеждане мерки за 

енергийна ефективност – НЧ „Ведрина” гр. Алфатар” по процедура за 

подпомагане на малки населени места за изпълнението на благоустройствени 

дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, по 

компонент 2: Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проектно предложение „Възстановяване на гравитачни чешми на 

територията на Община Алфатар” по процедура за подпомагане на малки 

населени места за изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, по компонент 2: 

Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Колеги, имате ли въпроси и предложения относно дневния ред? 

Нели Маринова: Нямаме други предложения. 
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Златка Питакова: Който е съгласен с така предложения проект на дневен 

ред да стане дневен ред за днешното заседание, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   

 

РЕШЕНИЕ № 319 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

 

1. Докладна записка относно „Актуализация на Общински план за развитие 

на Община Алфатар 2014-2020 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проектно предложение „Основен ремонт на ЦДГ „Щастливо 

детство” гр. Алфатар – група с. Бистра” по процедура за подпомагане на малки 

населени места за изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, по компонент 2: 

Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проект „Ремонт на покрив на ЦДГ „Щастливо детство” и ДСХ 

„Щастлива старост” гр. Алфатар” по процедура за подпомагане на малки 

населени места а изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, компонент 1: 

Кандидатстване с готови инвестиционни проекти към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проект „Обновено и модернизирано училище – равен шанс за 

всички деца в Община Алфатар ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар” по процедура за 

подпомагане на малки населени места а изпълнението на благоустройствени 

дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, 

компонент 1: Кандидатстване с готови инвестиционни проекти към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проектно предложение „Изграждане и възстановяване на детски 

площадки” по процедура за подпомагане на малки населени места за 

изпълнението на благоустройствени дейности, техническа инфраструктура и 

проекти със социална насоченост, по компонент 2: Проектиране и изпълнение на 

проектни предложения към дирекция „Благоустройство” при Министерство на 
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инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проектно предложение „Основен ремонт и въвеждане мерки за 

енергийна ефективност – НЧ „Ведрина” гр. Алфатар” по процедура за 

подпомагане на малки населени места за изпълнението на благоустройствени 

дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, по 

компонент 2: Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проектно предложение „Възстановяване на гравитачни чешми на 

територията на Община Алфатар” по процедура за подпомагане на малки 

населени места за изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, по компонент 2: 

Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно „Актуализация на Общински 

план за развитие на Община Алфатар 2014-2020 година”. 

Давам думата на Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление”, комисията да обсъди докладната 

записка и изкажат становището си. 

Нели Маринова: Просто проектните предложения трябва да са част от 

Общинския план за развитие и затова се налага тази актуализация. Той е отворен, 

но не можем да кандидатстваме с нещо, което не е вписано и не фигурира в 

Общинския план за развитие - всичко това, което ни се предлага като проектни 

предложения. Адмирации към общинска администрация за това, че има експозе. 

Това, което ни предлагат: списък с проекти за реализация през периода 2014-2020 

г., всъщност е актуализацията на Общинския план, който налага включването на 

тези проектни предложения. Които, дано да се случат, тъй като има доста 

потребности общината, но са редуцирани сериозно и комисията е преценила, да 

бъдат тези проектни предложения, които не се знае до каква степен и колко ще 

бъдат одобрени.  

Радка Желева - член на комисията: Аз съм „За” приемането на 

актуализацията на Общинския план за развитие на община Алфатар за периода 

2014 – 2020г.” 

Марин Пейчинов – член на комисията: Аз също съм „За”. 

Селятин Исмаилов - член на комисията: Аз съм за приемане на 

докладната записка от общинска администрация. 

Нели Маринова: Становището на комисия „Бюджет и финанси” е да се 

приеме актуализацията на Общинския план за развитие на община Алфатар за 

периода 2014 – 2020 г. 
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Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, 

пътна и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията 

„Общинска собственост” е: да се направи актуализация на Общинския план за 

развитие на община Алфатар за периода 2014 – 2020г.” 

Росица Иванова – Председател на ПК „Образование, култура, спорт, 

туризъм …”: Комисията е „За”приемането на докладна записката. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12, от ЗМСМА, чл. 38, ал. 4 от ПП на Закона за 

регионално развитие, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 320 
 

 

1. Актуализира Общинския план за развитие на Община Алфатар за периода 

2014 – 2020 г., съгласно Приложение №1, което е неразделна част от настоящата 

докладна записка. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от 

дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Даване на съгласие Община 

Алфатар да кандидатства с проектно предложение „Основен ремонт на ЦДГ 

„Щастливо детство” гр. Алфатар – група с. Бистра” по процедура за подпомагане 

на малки населени места за изпълнението на благоустройствени дейности, 

техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, по компонент 2: 

Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. Това е отговор на въпроса 

ми относно детската градина в с. Бистра. Други колеги? 

Йорданка Узунска: Тук не кандидатстваме с проект, а с проектно 

предложение, така че, ако бъде одобрено това проектно предложение да дойдат на 

място да се прецени, да се оцени и да кажат точно какво трябва да се направи. На 

този етап и на нас не ни е ясно какво точно ще правим. Неслучайно казахме, че 

нямаме още второто становище на инженер конструктора, така че гледаме да 

изпреварим нещата, да можем да кандидатстваме. 

Радка Желева: Аз съм „За” приемане на докладната записка. 

Росица Иванова: Аз съм „За”приемането на докладна записката. 

Петър Иванов: И аз ще гласувам за приемането на тази докладна. 
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Марин Пейчинов: Становището на комисията „Общинска собственост” е: 

дава съгласие на Община Алфатар да кандидатства с проектно предложение 

„Основен ремонт на ЦДГ „Щастливо детство” гр. Алфатар – група с. Бистра”. 
Нели Маринова: Не съм член на тази комисия, но съм „За” даване на 

съгласие за кандидатстване с проектно предложение „Основен ремонт на ЦДГ 

„Щастливо детство” – група с. Бистра. 

Ивелина Миткова: Аз съм „За” приемането на докладната записка в този 

вид. 

Селятин Исмаилов: Аз съм за приемане на докладната записка. 

Златка Питакова: Колеги, зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 321 
 

 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства с проектно предложение 

„Основен ремонт на ЦДГ „Щастливо детство” гр. Алфатар – група с. Бистра” по 

процедура за подпомагане на малки населени места за изпълнението на 

благоустройствени дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална 

насоченост, по компонент 2: Проектиране и изпълнение на проектни предложения 

към дирекция „Благоустройство” при Министерство на инвестиционното 

проектиране. 
 

Колеги, който е съгласен така направеното предложение да стане решение, 

моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно „Даване на съгласие Община 

Алфатар да кандидатства с проект „Ремонт на покрив на ЦДГ „Щастливо детство” 

и ДСХ „Щастлива старост” гр. Алфатар” по процедура за подпомагане на малки 

населени места, а изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, компонент 1: 

Кандидатстване с готови инвестиционни проекти към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. Разликата тук е, че е по 

компонент 1. 

Нели Маринова: Да така е, защото ДСХ „Щастлива старост” има готов 

проект. От миналата година от проливните дъждове през месец юли е повреден 
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покрива – има течове и се наложи временно решение (залепен е със смола), но в 

този вид покрива няма да издържи много време и се наложи да изготвим проект, 

за да установим колко средства ще са необходими. 

Златка Питакова: Други колеги? 

Радка Желева: Аз съм „За” приемане на докладната. 

Росица Иванова: Аз съм „За”приемането на докладна записката. 

Петър Иванов: Аз съм „За”. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията „Общинска собственост” е: 

дава съгласие на Община Алфатар да кандидатства с този проект. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 322 
 

 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства „Ремонт на покрив на 

ЦДГ „Щастливо детство” и ДСХ „Щастлива старост” гр. Алфатар” по процедура 

за подпомагане на малки населени места а изпълнението на благоустройствени 

дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, 

компонент 1: Кандидатстване с готови инвестиционни проекти към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Даване на съгласие 

Община Алфатар да кандидатства с проект „Обновено и модернизирано училище 

– равен шанс за всички деца в Община Алфатар ОУ „Христо Ботев” гр. Алфатар” 

по процедура за подпомагане на малки населени места, а изпълнението на 

благоустройствени дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална 

насоченост, компонент 1: Кандидатстване с готови инвестиционни проекти към 

дирекция „Благоустройство” при Министерство на инвестиционното 

проектиране”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за обсъждане от 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Питакова. Тук също ще се 

кандидатства с готов инвестиционен проект. 

Радка Желева: Този проект за училището е много хубав – преди го внесохме 

във фонд Регионално развитие и беше класиран с максимума допустими точки, но 
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поради изчерпан финансов ресурс не беше одобрен. Дано сега да се получат 

нещата и да се осъществи. Аз ще гласувам „За” приемане на докладната записка. 

Росица Иванова: Аз съм „За”. 

Петър Иванов: Аз като член на комисията също подкрепям докладната 

записка. 

Желяна Донева: Ако позволите бих искала да дадете думата на Димитър 

Енчев за разяснение по този проект, защото няма да кандидатстваме с целия 

проект, а само с част от него, поради финансирането. 

Димитър Енчев – мл. експ. „БКС, КС и НС”: Ще кандидатстваме за 

саниране на сградата и вътрешен ремонт, а покрива ще остане на по-късен етап. 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други въпроси? 

Нели Маринова: Нямаме въпроси. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията „Общинска собственост” е: 

дава съгласие на Община Алфатар да кандидатства с проект „Обновено и 

модернизирано училище – равен шанс за всички деца в Община Алфатар ОУ 

„Христо Ботев” гр. Алфатар”. 

Златка Питакова: Колеги, зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 323 
 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства „Обновено и 

модернизирано училище – равен шанс за всички деца в Община Алфатар ОУ 

„Христо Ботев” гр. Алфатар” по процедура за подпомагане на малки населени 

места а изпълнението на благоустройствени дейности, техническа 

инфраструктура и проекти със социална насоченост, компонент 1: 

Кандидатстване с готови инвестиционни проекти към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране. 
 

 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Златка Питакова: Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Даване на съгласие Община 

Алфатар да кандидатства с проектно предложение „Изграждане и възстановяване 

на детски площадки” по процедура за подпомагане на малки населени места за 

изпълнението на благоустройствени дейности, техническа инфраструктура и 

проекти със социална насоченост, по компонент 2: Проектиране и изпълнение на 

проектни предложения към дирекция „Благоустройство” при Министерство на 

инвестиционното проектиране”. 
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Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. Искам да попитам къде 

се намират тези детски площадки? 

Желяна Донева: Те са десет на брой: ЦДГ гр. Алфатар, ДСП гр. Алфатар, в 

гр. Алфатар – пред тото пункта, в кв. Попово на площада, в с. Цар Асен – в двора 

на кметството, в с. Чуковец, в с. Алеково – в парка, в с. Бистра – ЦДГ, в с. Бистра 

– в двора на кметството и в с. В. Левски – зад кметството. 

Златка Питакова: Пожелавам да получите одобрение и във всяко населено 

място да има обновена детска площадка. 

Марин Пейчинов: Всички присъстващи членове на комисията са 

единодушни и становището на комисията „Общинска собственост” е: дава 

съгласие на Община Алфатар да кандидатства с проектно предложение 

„Изграждане и възстановяване на детски площадки”. 
Златка Питакова: Колеги, зачитам предложението за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 324 
 

 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства с проектно предложение 

„Изграждане и възстановяване на детски площадки” по процедура за подпомагане 

на малки населени места за изпълнението на благоустройствени дейности, 

техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, по компонент 2: 

Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Златка Питакова: Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно „Даване на съгласие Община 

Алфатар да кандидатства с проектно предложение „Основен ремонт и въвеждане 

мерки за енергийна ефективност – НЧ „Ведрина” гр. Алфатар” по процедура за 

подпомагане на малки населени места за изпълнението на благоустройствени 

дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, по 

компонент 2: Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Д. Енчев за разяснение. 

Димитър Енчев: Идеята е да се подмени покрива на читалището 

(евентуално и конструкцията, ако се наложи), саниране на сградата 
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(топлоизолация, дограма), вътрешен ремонт, въвеждане на мерки за енергийна 

ефективност и достъп за хора с увреждания. 

Нели Маринова: Да, там читалищната зала (салона) е много голяма и се 

използва от всички, там се организират много мероприятия. 

Ивелина Миткова: Читалището в действителност има нужда от ремонт. 

Радка Желева: Дано да стане. Аз съм „За”. 

Росица Иванова: Чудесно е, също съм „За”. 

Петър Иванов - също член на комисията: Съгласен съм, Община Алфатар 

да кандидатства с проектно предложение „Основен ремонт и въвеждане мерки за 

енергийна ефективност – НЧ „Ведрина” гр. Алфатар”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви. Становището на комисията „Общинска 

собственост” е: дава съгласие на Община Алфатар да кандидатства с проектно 

предложение „Основен ремонт и въвеждане мерки за енергийна ефективност – НЧ 

„Ведрина” гр. Алфатар”. 

Златка Питакова: Колеги, зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 325 
 

 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства с проектно предложение 

„Основен ремонт и въвеждане мерки за енергийна ефективност – НЧ „Ведрина” 

гр. Алфатар” по процедура за подпомагане на малки населени места за 

изпълнението на благоустройствени дейности, техническа инфраструктура и 

проекти със социална насоченост, по компонент 2: Проектиране и изпълнение на 

проектни предложения към дирекция „Благоустройство” при Министерство на 

инвестиционното проектиране. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно „Даване на съгласие Община 

Алфатар да кандидатства с проектно предложение „Възстановяване на гравитачни 

чешми на територията на Община Алфатар” по процедура за подпомагане на 

малки населени места за изпълнението на благоустройствени дейности, 

техническа инфраструктура и проекти със социална насоченост, по компонент 2: 

Проектиране и изпълнение на проектни предложения към дирекция 

„Благоустройство” при Министерство на инвестиционното проектиране”. 
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Златка Питакова: Давам думата на вносителите за разяснение. 

Желяна Донева: Направен е списък с всички чешми на територията на 

общината и все още се актуализира с помощта на кметовете по населени места. 

По проекта все още се работи: до момента техния брой е двадесет и три броя за 

територията на цялата община. Идеята ни е да се направят тези чешми, защото 

много хора ги ползват, животновъдите и ние също. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: След като получих съгласие от членовете на комисията 

ще кажа, че становището на комисията „Общинска собственост” е: дава съгласие 

на Община Алфатар да кандидатства с това проектно предложение. 

Златка Питакова: Колеги, стана ясно, че всички присъстващи общински 

съветници са съгласни и подкрепят предложението на общинска администрация, 

зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 326 
 

 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства с проектно предложение 

„Възстановяване на гравитачни чешми на територията на Община Алфатар” по 

процедура за подпомагане на малки населени места за изпълнението на 

благоустройствени дейности, техническа инфраструктура и проекти със социална 

насоченост, по компонент 2: Проектиране и изпълнение на проектни предложения 

към дирекция „Благоустройство” при Министерство на инвестиционното 

проектиране. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова отсъства Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед отсъства   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Мисля, че всички сме доволни, за 

даденото съгласие, Община Алфатар да може да кандидатства по Компонент 1 и 2 

към дирекция „Благоустройство” при Министерство на инвестиционното 

проектиране. 

ТОЧКА ОСМА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Нели Маринова: Аз имам един въпрос: имаме ли наредба за организация на 

движението по пътищата на Община Алфатар? Да се търсят варианти за санкция, 

защото тировете и камионите продължават да минават с несъобразена скорост по 

улиците в гр. Алфатар. Предлагам да се поставят по ул.”Олшанка” „легнали 

полицаи”, ако е възможно. 
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Йорданка Узунска: Нямаме такава наредба, на този етап има само Наредба 

№ 1, а за „легнали полицаи”, ще го обсъдим. 

Златка Питакова: Предлагам да се вземат незабавни мерки. 

Колеги имате ли други въпроси, мнения, предложения? Няма. 
 
 

 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри извънредното заседание на ОбС в 17.30 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


